
ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE JOVES 12/17 DE 

L'AJUNTAMENT DE SANT CUGAT 

Sant Cugat, a 20 de gener de 2025, a les 17:30 hores, al Casal Torreblanca, es realitza 

la reunió ordinària del Consell de Joves 12/17 amb l’objectiu de presentar el tema propi 

de treball, els Espais Inter generacionals, i el projecte al que participaran en col·laboració 

amb Ràdio Sant Cugat i l’Ateneu. Amb l’assistència de l’Esther Madrona, regidora de 

joventut i gent gran i la Camila Sanint de l’Ateneu.  

ORDRE DEL DIA: 

1. Obertura de la sessió i introducció al tema de treball escollit 

2. Presentació situació de la gent gran, necessitats i serveis municipals (Esther 

Madrona) 

3. Presentació de l’Ateneu i el col·lectiu de Joves Jubilats (Camila) 

4. Presentació del projecte de Converses Inter-generacionals i podcast amb Ràdio 

Sant Cugat (Marta i Camila) 

5. Organització i calendari de treball (seleccionar participants podcast Marta i 

Camila) 

6. Tancament i tasques pendents 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA REUNIÓ: 

Assistents personal tècnic: Anna Colominas (Tècnica de Joventut) Marta Rossell 

(dinamitzadora CJ12/17), Esther Madrona (Regidora de joventut i gent gran), Camila 

Sanint (l’Ateneu Santcugatenc). 

Assistents consellers/es: Emma Gamito (Angeleta Ferrer), Lucas Mulero (Arnau 

Cadell), Sílvia Castro (Pla i Farreras i Esbart), Judith Calvet Martinez (Leonardo da 

Vinci), Clàudia Bou Carrera (Europa), Cloe Bascompte Viñets (Europa), Arlet Torija 

(Avenç), Oriol Pifarré Villar (La Farga), Pol Mieites Martí (Ágora), Álex Cortina (Viaró), 

Mateu Bonell (Viaró), Biel Bonell (Caparrots), Miguel Mallol (Caparrots), Bela (Institut-

Escola Catalunya), Marta Casanovas (Angeleta i Castellers de St Cugat) i Mario Carpio 

(Leonardo da Vinci) 

1. Obertura de la sessió i elecció tema de treball:  

El primer tema més votat a l’enquesta d’elecció del tema propi enviada per correu i grup 

de whats app dels Consellers i conselleres el 10/01 va ser l’Intel·ligència Artificial, ús en 

l’educació, avantatges i desavantatges. Les tècniques de joventut comuniquen que per la 

manca de temps i recursos (persones expertes en la temàtica) aquest tema quedarà pendent 



i el recuperaran com a encàrrec de treball de l’Ajuntament pel Consell de Joves 12/17 el 

curs vinent, 2025-2024. 

El segon tema més votat, els Espais Intergeneracionals (i participació en l’elaboració 

d’un podcast de Radio Sant Cugat en col·laboració amb l’Ateneu) és el tema de treball 

propi del Consell de Joves 12/17. A la present trobada del CJ12/17 assisteixen la Camila, 

representant del projecte de Converses Intergeneracionals i creació del podcast, en el qual 

participaran els consellers i conselleres com a part del seu tema propi.  

2. Presentació situació de la gent gran, necessitats i serveis municipals (Anna 

Colominas) 

Explicació de la relació entre la joventut i gent gran en matèria de política municipal. La 

regidoria de l’Esther Madrona inclou les polítiques i serveis sectorials per col·lectius que 

tot i tenir particularitats diferents, també presenten situacions i necessitats semblants. De 

la mateixa manera que els i les joves compten amb un Pla Local de Joventut les persones 

grans compten amb un Pla estratègic dirigit al seu col·lectiu.  

3. Presentació de l’Ateneu i el col·lectiu de Joves Jubilats (Camila) 

L’Ateneu Santcugatenc és un entitat sense ànim de lucre que organitza projectes socials, 

activitats culturals i de lleure pels ciutadans de la ciutat. Compta amb els Joves Jubilats. 

un grup d’unes 200 persones majors de 50 anys amb ganes de fer activitats que treballa 

de forma autogestionada amb el suport de les persones tècniques de l’Ateneu.  

4. Presentació del projecte de Converses Inter-generacionals i Podcast amb Ràdio 

Sant Cugat (Marta i Camila) 

El projecte sorgeix de la necessitat de generar espais de trobada i conversa entre persones 

de diferents generacions per trencar estereotips i conèixer la realitat de diferents 

generacions. El projecte ja està en marxa des de fa un parell de mesos i s’han organitzat 

2 sessions de treball, una amb els Joves Jubilats i l’altre amb la incorporació de joves de 

l’Escola d’Art. A les anteriors trobades han identificar experiències i problemes similars 

entre les persones grans i les persones joves, com per exemple la solitud no desitjada.  

El projecte consisteix en organitzar 5 trobades de conversa entre representants dels Joves 

Jubilats i alguns representants del CJ1217 i d’altres de l’Escola d’Art. Les 2 sessions que 

faran el CJ1217 es tractaran els temes de la Cultura i l’Educació en 2 sessions diferents. 

Posteriorment, per cada una d’aquestes trobades s’enregistrarà un podcast que recollirà 

algunes idees que hauran aparegut a les converses. La Camila s’encarregarà de preparar 

un guió i hi podran participar 3 consellers en cada gravació.   

 

 



5. Logística, organització i calendari de treball (Marta i Camila) 

 Comissió Representativitat i vicepresidència: Lucas Mulero i Emma Gamito 

 Comissió Festa Major: Pol Mieites, Silvia Castro, Biel Bonell, Miguel Mallol i Arlet 

Torija.   

 Comissió CNIAC: Lucas i Mario Carpio. Queda pendent parlar amb el Mario per a 

que sigui suplent, 2n representant en cas que el Lucas no hi pugui anar.  

 Comissió Comunicació: Silvia Castro, Biel Bonell, Miguel Mallol. 

 Comissió d’Activitat de Cohesió: Álex Cortina i Mateu Bonell.  

 Interessants en el projecte Podcast: Pol Mieites, Silvia Castro, Biel Bonell, 

Miguel Mallol, Lucas Mulero, Judith Calvet, Mario Caprio, Claudia, i Cloe.  

Queda pendent enviar un calendari de les sessions. Es proposa fer una sessió de cloenda 

amb les famílies i tots els consellers/eres.  

6. Tancament i tasques pendents  

 

 


